

The Committee, with the **Hon. Col. Gray** in the chair, passed the Resolutions without amendment, and will receive the report tomorrow.

BANK OF UPPER CANADA

The House went into Committee of the Whole respecting the Bank of Upper Canada, **Hon. Col. Gray** in the Chair.

Hon. Mr. Holton asked if the Government intended to appoint one or more Commissioners to act in the matter.

Hon. Sir Francis Hincks said that what could not be done by the Department could be done by a Solicitor. To appoint any one in the nature of a Commissioner, with a regular salary, was not thought of by the Government.

Hon. Mr. Dorion repeated his objections to the mode of winding up the estate provided by the Bill. The principle of the Bill was most objectionable.

In the course of discussion,

Mr. Mackenzie hoped the Government would give a pledge to sell the property by public auction immediately.

Hon. Sir Francis Hincks said he could not give a distinct pledge to that effect.

The clauses of the Bill were then agreed to, and the Committee rose and reported. Third reading tomorrow.

PUBLIC REVENUE AND AUDIT

A Bill intituled: "An Act to explain and amend the Act respecting the collection and management of the Revenue, the auditing of Public Accounts, and the liability of Public Accountants" passed through Committee.

THE ELECTION BILL

Hon. Sir John A. Macdonald then moved the discharge of the order for the Bill intituled: "An Act respecting Elections of Members of the House of Commons". He said that the public interests would not suffer by postponing it for another session, as there would not be in all probability an appeal to the people until the present Parliament met again. The Government had the advantage, and it was a very great one, of having some of the principles of the Bill very fully discussed. He would have been glad if they could have got into Committee and discussed the various series of proposi-

[**Hon. Sir Francis Hincks**—L'hon. sir Francis Hincks.]

Le Comité, sous la présidence de l'honorable colonel Gray, a adopté les résolutions sans amendement, et recevra le rapport demain.

BANQUE DU HAUT-CANADA

La Chambre se réunit en Comité plénier concernant la Banque du Haut-Canada, sous la présidence de l'honorable colonel Gray.

L'honorable **M. Holton** demande si le Gouvernement comptait nommer un ou plusieurs commissaires qui seraient chargés de cette affaire.

L'honorable **sir Francis Hincks** dit que ce dont le ministère ne pouvait se charger, pouvait être confié à un avocat. Il n'est pas dans les intentions du Gouvernement de nommer quelqu'un à un poste de commissaire avec salaire fixe.

L'honorable **M. Dorion** fait à nouveau entendre ses objections contre la façon dont le projet de loi envisageait la liquidation des biens. Ce projet de loi, dans son principe même, est éminemment criticable.

Dans les débats qui suivent,

M. Mackenzie exprime l'espoir que le Gouvernement s'engagera à procéder immédiatement à la vente des biens aux enchères.

L'honorable **sir Francis Hincks** dit qu'il ne pouvait prendre d'engagement formel à cet effet.

Les articles du projet de loi sont alors adoptés, puis le Comité lève la séance et fait son rapport. La troisième lecture est prévue pour demain.

REVENU PUBLIC ET VÉRIFICATION

Un projet de loi intitulé: «Acte pour expliquer et amender l'Acte concernant la perception et l'administration du revenu, l'audition des comptes publics et la responsabilité des comptables publics», a été adopté par le Comité.

PROJET DE LOI SUR LES ÉLECTIONS

L'honorable **sir John A. Macdonald** propose alors de rayer de l'ordre du jour le projet de loi intitulé: «Acte concernant les élections des membres de la Chambre des Communes». Il dit que son ajournement à une session ultérieure ne risque pas de léser l'intérêt public, puisque, selon toute probabilité, il n'y aura pas de consultation populaire avant la prochaine session du Parlement actuel. Le Gouvernement a l'avantage non négligeable d'avoir procédé à l'examen très poussé de certains des principes du projet de loi. Il aurait été heureux s'ils avaient pu être discutés en Comité où l'on